
  Årsberetning i badminton 2019/2020 

Vi har haft et fornuftigt år i badminton klubben, dog har der været lidt frafald af ungdomsspillere først på 

sæsonen, og i den forbindelse har vi haft fat i DGI som har haft en træner herude på Vorbasse skole, og har 

varetaget idrætstimerne i indskolingen for at få evt. nye spillere. Der har også været en træner fra DGI ude 

ved vores ungdomsspillere 4 gange i løbet af sæsonen både for at give spillerne en anden træning end den 

de er vant til, og samtidig kunne vores egne trænere også få lidt nyt inspiration. 

Vi har som de tidligere år også valgt i år at vores ungdomsspillere har kunnet komme gratis afsted til 

træfstævner, som er begynderstævner hvor alle kan være med uanset hvilket niveau de har. D. 22. februar 

var vi selv vært ved et sådant arrangement, og vi fornemmer at folk var ganske godt tilfreds med stævnet i 

Vorbasse fritidscenter. 

I julen var vi igen vært ved nytårsstævnet, som vi startede med at være en del af forrige år, da Hejnsvig 

badminton klub ikke havde mulighed gennemfører stævnet. Igen fik vi vist vores flotte faciliteter frem, som 

vi kun kan være stolte af. Dette stævne var for både ungdom og senior spillere. Det var en hyggelig dag 

med mange kampe. 

I løbet af sæsonen blev også afholdt et klubmesterskab hvor man trak lod om sin makker. Denne sejr løb 

Palle Nielsen og Mogens Lunde med. 

 Økonomien ser fin ud. Vi har ikke haft de store udgifter i år. 

Jeg vil gerne takke udvalgsmedlemmerne, trænere samt de frivillige som har hjulpet til i ølteltet ved 

Vorbasse marked. 

Tak for godt samarbejde i vores udvalg. 


